
 

 

 
Acta  de  la  Reunió  per  Videoconferència  de  la  Junta  Directiva  de  la  Unió  de 

Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears, celebrada el dia 26 de gener de 2022. 
 
Sent les 11:00 hores del dia 26 de gener de 2022, es celebra la reunió per videoconferència de la Junta Directiva de l’entitat, 
prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Informació sobre la Assemblea de la UAHE celebrada el 25 de novembre de 2021. 

 TERCER. Informació sobre la Junta de la UAHE celebrada el 14 de desembre de 2021. 

 QUART. Situació Reunions de Zona – Inquietuds Associats envers fàbrica. 

 CINQUÈ. COMPTABILITAT 2021 – PRESSUPOST 2022 

 SISÈ. Preparació Assemblea 2022 ‐ Continguts, Assistents i Ponències. 

 SETÈ. Calendari 2022. 

 VUITÈ. Fòrum 2022. 

 NOVÈ. Formació Globalbits ‐ Reunió Estives – Visita Fabrica 

 Assumptes diversos.  

 
Assistents: 
Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Pol Salvador Poch, de Ferros Poch, S.A. 
Sr. Carles Gorriz Claraso de Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Joan B. Agustí Alfara, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Angel Dorce Mora, de Hierros y Aceros de Mallorca, S.A.  
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
‐ 
 
Absents: 
Hierros del Mediterráneo, S.A. 
 
                                  
Els assistents, presents o representats, representen el 89% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la Junta Directiva celebrada el passat 17 de novembre de 2021. 
 

 SEGON  i  TERCER.  Informació  sobre  la  Assemblea  i  Junta  de  la  UAHE  celebrades:  el  25  de  novembre  i  el  14  de 
desembre de 2021; 
 
President i Vicepresidenta comenten els trets més rellevants de les dues reunions:  
 
‐ Es presenten l’evolució dels gràfics de les vendes i els estocs fins l’octubre 2021. 
‐ Es comenta el descontent per part del President de la UAHE per  la negació al canvi del nom de la Entitat, donat 

que a la votació hi va haver vots en blanc que no s’esperaven. 
‐ Finalment es comenta que potser va fallar la comunicació entre la Junta i els Associats. 
‐ Es van presentar les contes anuals. 

 

 QUART. Situació Reunions de Zona – Inquietuds Associats envers fàbrica. 
 
Es proposa la possibilitat de realitzar les reunions del Vallès i Baix Llobregat conjuntes. Evitant així fer tantes reunions i 
fer que la reunió sigui mes profitosa i amb el màxim d’assistència. La Junta Directiva decideix que es proposarà en la 
propera trobada que es tingui en aquestes zones.  
 
Es continua fomentant les REUNIONS DE ZONA: 
 
Reunions al Baix Llobregat. 
Realitzada reunió el 21 de gener. 
Pendent reunió el 11 de març. 
 
Reunions al Vallès. 
Realitzada reunió el 20 de gener. 
Pendent reunió el 24 de febrer. 
 
Reunions a Tarragona. 
Pendent de data any 2022 ‐ Cases d’Alcanar 
 
Reunions a Lleida. 
Realitzada reunió el 14 de gener. 
Pendent reunió el 25 de febrer. 
 
Reunions a Girona. 
Pendent reunió el 02 de febrer. 
 
NO ASSOCIATS:  
 
Climent ( filla ) : Es farà una gestió conjunta, ( Casanoves – Brugues ) per activar la seva assistència. 
LST : El Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A. farà una primera gestió amb la Gerent de la UAHE. 
Almada: Sr. Narcis Ramio Xarles, de Ferros Agustí 1876, S.L. farà la gestió. 
Prudenci: El President es farà càrrec de la gestió. 
 
Envers al situació amb les Fàbriques, es proposarà de realitzar una reunió formal amb CELSA, per conèixer al Sr. Luis 
Sanz i donar‐li la Benvinguda a Catalunya i parlar també de les nostres inquietuds actuals. 
 
 
 
 



 
 

 CINQUÈ. COMPTABILITAT 2021 – PRESSUPOST 2022 
 
Es presenta als membres de Junta Directiva l’exercici 2021 realitzat per l’assessoria Lladó grup Consultor i es realitza el 
Pressupost per a l’any 2022. 
 
La Junta Directiva realitza el Pressupost 2022:  

 

- Donat el gran benefici d’aquest any, es destinarà aquest import en Formació als Associats i Potenciar més 
les trobades entre nosaltres. Resta pendent de saber quin import es destinarà a cada partida. 

- Es demana crear una comissió de formació per tractar el tema el mes aviat possible. 

- Es proposa modernitzar la Pàgina web 

- Es manté la Quota dels Associats a 800€/ anuals. 

- Es proposa destinar una part en algun Ponent Estrella per al Fòrum.  

- Fer del Sant Eloi una festivitat més participativa amb reconeixements a Associats.  
 

Totes les decisions restaran a la espera de ser ratificades per l’Assemblea. 
 

 SISÈ. Preparació Assemblea 2022 ‐ Continguts, Assistents i Ponències. 
 

Pendent per la propera reunió de Junta Directiva. 
 

 SETÈ. Calendari 2022. 
 
La Junta Directiva confecciona el Calendari per l’any 2022, quedant de la següent manera: 
 

- Juntes Directives:  26 de gener PRESENCIAL 
17 de febrer ONLINE ( Formació / Assemblea ) 
27 d’abril PRESENCIAL ( Fòrum / Sant Eloi ) 
15 de juny ONLINE 
Juliol pendent 
07 de setembre PRESENCIAL ( Fòrum ) 
14 de desembre – PRESENCIAL + Dinar de Junta 
02 de febrer de 2023 PRESENCIAL / preparació de nº comptabilitat. 
 

- Assemblea:    18 de març 

- Fòrum:     27 d’octubre 

- Sant Eloi:    25 o 26 de novembre. Pendent de confirmació. 
 

 VUITÈ. Fòrum 2022. 
 
Pendent per la propera reunió de Junta Directiva del dia 27 d’abril. 
 

 NOVÈ. Formació Globalbits ‐ Reunió Estives – Visita Fabrica 
 

Es  presenta  la  documentació  facilitada  per  Globalbits  per  realitzar  formació  als  Associats.  De  tots  els  cursos  de 
formació,  Presidència  redueix  la  llista  amb  els mes  interessant  per  les  empreses  Associades. Més  endavant  s’anirà 
perfilant quina formació volem fer. Abans de l’Assemblea el tema tindrà que estar resolt. 
 

 DESÈ. Assumptes diversos. 
 
‐  NOUS TEMES: 

 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Es proposa de realitzar una sortida a una Fàbrica: Megasa o Balboa.  
‐  Pendent de realitzar la Reunió de Estives. 
‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió 
‐  Formació Associats / Web / Altres Propostes / Formació de Comissions. 
 

 



 
 

El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Jose Arimany Palau, en representació de                     Sr. Jose Casanovas Crusafon, en representació de 
Arimany Ferros, S.L.            Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 


